
Roses estudia fer un pla per desencallar el pol�gon abans de

tenir el nou POUM

L'anulálaci� del planejament pel Suprem l'ha deixat com a s�l no

urbanitzable i creuen que continua sent molt necessari

Els terrenys de la zona industrial en aquests

moments, amb carrers per� sense empreses.

ROSES | C.V.

L'Ajuntament de Roses intentar� desancallar la zona industrial

pendent des de fa quinze anys i que amb l'anulálaci� del POUM per

par t del Tribunal Suprem torna a no poder-se desenvolupar.

L'alcaldessa, Montse Mindan, ha explicat que continuen pensant

que �s molt necess�ria i estudien si podria tramitar-se amb una

modif icaci� del planejament que ara �s vigent, del 1993, i no haver d'esperar a tornar a aprovar un nou POUM.

Mindan constata que amb l'anulálaci� del planejament, tots els plans de desenvolupament de sectors com el cas

del pol�gon desapareixen. Per tant, aquest sector queda sense cap f igura que permeti desenvolupar-lo. I les

sent�ncies per litgis amb les entitats ecologistes que obligaven a plantejar l'anulálaci� tampoc s'haurien de tenir

en compte, diu, perqu�, de fet, ja ha desaparegut la qualif icaci� d'urbanitzable.

L'alcaldessa ha avan�at que Çmirarem si hi ha alguna f igura o d'alguna manera que pogu�ssim fer alguna

modif icaci�È per tirar-la endavant perqu� Çcontinuem pensant que �s necess�riaÈ. Hi havia nombroses

empreses interessades a traslladar-s'hi. Algunes han hagut de buscar alternatives per� d'altres continuen al

centre del poble.

L'anulálaci� del POUM no �s l'�nic element que ha encallat el pol�gon. Es va projectar el 1998. Es va instalálar

primer la Zodiac i es va fer un pla parcial. Per� les entitats Associaci� de Naturalistes de Girona i Iaeden van

iniciar un litigi judicial que ha durat anys perqu� s'afectava un connector biol�gic.

El 2011 una sent�ncia del TSJC anulálava la classif icaci� com a s�l urbanitzable. Entremig l'Ajuntament, per

resoldre el que no estava b�, havia aprovat un POUM amb canvis a la zona industrial. Tampoc no va servir

perqu� el gener d'aquest any el Suprem obligava el TSJC a valorar la sent�ncia del 2011 ?-es referia al pla parcial

anterior- per veure si es podien restaurar els terrenys o indemnitzar les entitats. I ara amb les parceláles a punt

de vendre estan anulálats tots els plans.
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